
Erhvervsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 1. september 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 157
Når under 50 pct. af selskaberne benytter sig af muligheden for at fravælge
revision, bør så hele lettelsen indregnes i de årlige målinger af erhvervslivets
administrative byrder via AMVAB-metoden? - jf. i denne forbindelse ministe-
rens besvarelse af L 160 spørgsmål 2, hvoraf det fremgår, at lettelsen ikke
medregnes, da under 50 pct. af virksomhederne skilter med organiseret ra-
bat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Colette L. Brix (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Colette.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helge Sander
formand

1/1

Erhvervsudvalget 2010-11
ERU alm. del Spørgsmål 157
Offentligt


